
Mäetaguse Põhikooli hoolekogu koosolek 

 

Teisipäeval, 22.04.2014 

 Koht: Mäetaguse Vallavalitsus 

 Algus kell 18.00; lõpp 20.15 

Osalesid: lastevanemate esindajatena Kai Lepik,  Andrus Aamer,  Ülle Tõnurist, Aksana 

Talja; pedagoogide esindaja Kirsti Hindreus; õpilasomavalitsuse esindaja Lauriina 

Targijainen, vallavalitsuse esindaja Konstantin Kaus 

Puudusid: lastevanemate esindaja Rene Kundla, vallavolikogu esindaja Taavi Toomel  

Kutsutud-.Mäetaguse Põhikooli direktori k.t. Ain Luuk 

 

PÄEVAKORD: 

1. Ettepanekud Mäetaguse kooli põhimääruse muutmiseks 

2. Muudatusettepanekud Mäetaguse Põhikooli arengukavale aastateks 2014-2016 

3. Muud küsimused 

 

1. Tutvustas ennast hoolekogule Mäetaguse Põhikooli direktori k.t. Ain Luuk 

2.  Ettepanekud Mäetaguse Põhikooli määruse muutmiseks 

Hoolekogu liikmed olid tutvunud Mäetaguse Põhikooli muudatusettepanekutega, mida 

tegi Kai Lepik. Leiti, et teiste dokumentidega määratletut pole mõtet enam põhimääruses 

korrata.  

Otsustati: edastada hoolekogu ettepanekud koolile  

3. Mäetaguse Põhikooli arengukava aastateks 2014-2016 lugemine 

Arutati hoolekogu töörühma ettepanekuid arengukavale. Täpsustati sõnastust (Kirsti 

Hindreuse ettepanek) ning lisati-täiendati veel mõnd punktid. 

Otsustati: lõpetada arengukava arutelu ning edastada ettepanekud koolile ja koolipidajale 

4. Muud küsimused 

* Aksana Talja tegi ettepaneku korraldada vene perede lastele enne kooli algust 

keelelaager, sest lapsed on suvega eesti keele ära unustanud. 

Otsustati toetada ettepanekut korraldada enne õppeaasta algust laager, kus vene lapsed 

saaksid oma eesti keele oskust paranda. Otsida võimalusi selle rahastamiseks.  

 Arutati võimalust pakkuda koolis õpilastele hommikuputru. Rahastamine toimuks 

osapoolte koostööna. 

Otsustati: teha koolile ettepanek hakata uuest õppeaastast koolis hommikuputru 

pakkuma. 

 Arutati hoolekogu liikmete kohtumist õpetajatega. 

Otsustati: korraldada õpetajate ja hoolekogu liikmete kohtumine 

 Seoses kooliarengukava aruteluga tõusis päevakorda kujundava hindamise probleem. 



Tuleks leida kool, kus on toimiv kujundava hindamise süsteem ning minna sellega 

tutvuma. 

Otsustati: leida kool, kus on toimiv kujundava hindamise süsteem ning võimalusel 

minna sinna sellega tutvuma. 

 Vaja oleks tõhustada koostööd kooli, vallavõimude, lastevanemate ja kogukonna 

vahel. Selleks tuleb leida erinevaid vorme.  

Otsustati: aidata kaasa kooli, vallavõimude, lastevanemate ja kogukonna vahelise 

koostöö parandamisele.  

Lisad: 1. Mäetaguse Põhikooli põhimäärus koos ettepanekutega 

           2. Ettepanekud Mäetaguse Põhikooli arengukavale 2014-2016 

 

 

Esimees 

Ülle Tõnurist       Protokollija 

         Ülle Tõnurist 

 


